
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL HUNEDOARA
CONSILIUL LOCAL

PROCES – VERBAL
încheiat cu ocazia şedinţei de îndată  a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara

din  data de 24.10.2008

   Conducerea şedinţei  este exercitată de  d-nul consilier local DEMETER
ILIE care a fost ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului
Hunedoara  nr.207/2008  adoptată  prin  votul  deschis  al  majorităţii  consilierilor  locali  în
funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni.

D-n  ul Demeter Ilie :  
             „Dăm citire rugăciunii „Tatăl Nostru”

 Domnilor consilieri,
 Declar  deschisă  şedinţa  de  astăzi  a  Consiliului  local  al  municipiului

Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la
această oră un număr de 17 consilieri, lipsesc d-nii: Bejinariu Valeriu, Leu Mihai, Hepuţ
Teodor şi Munteanu Gigi.

Vă  informez că  la şedinţa de astăzi  participă de drept: dl.  primar Ovidiu
Marius Hada, dl. viceprimar Dan Nicolae Robert şi d-na Podea Gabriela care îl înlocuieşte
pe d-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu.

Ca  invitaţi  participă  d-na  Căpâlnă Daniela –  Şef  Serviciul  Buget  Finanţe
Contabilitate, precum şi presa locală.”

Domnul  primar prezintă ordinea de zi . 

Se supune la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate. 

D-n  ul Demeter Ilie :  
 „Cunoscându-se  şi  aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii  consilieri

care au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul
IV inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a
intra în dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal.

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu
încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr.215/2001,
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.

Nu este cazul.”
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La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii
consilierilor în funcţie).

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare 
- d-lui Horvath Zoltan  care prezintă raportul comisiei de buget
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice
-    d-lui Goghiţă Daniel  care prezintă raportul comisiei de urbanism

                 -    d-nei Chiş Şerban Ana –Aurelia care prezintă raportul comisiei de cultură
                 -    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 

D-n  ul Schiau Nicolae:  
„Eu şi colegii mei vom vota pentru, fiindcă orice bani care vin la bugetul local

sunt bine veniţi. Eu vreau să cer nişte lămuriri suplimentare vis-a-vis de unul din punctele
care au fost adăugate în lista de investiţii, la obiective noi, modernizare str. Viorele.

Consider că pentru o stradă de 300 metri liniari, orice i s-ar face nu este
nevoie de o investiţie de 18 miliarde. Consider că, dacă acolo se vor cheltui 18 miliarde,
pentru acele parcări, fie ele şi ecologice, este jaf în banul public.

Aş cere explicaţii vis-a-vis de această sumă care este alocată străzii Viorele.
Nu spun că nu ar trebui, că nu este o zonă de interes, că nu ar merita acei oameni, dar să
dăm 18 miliarde de lei  pentru 300 metri  liniari pentru o parcare pe o parte şi  alta şi
eventual o refacere a asfaltului, mie mi se pare enorm de mult.”

D-n  ul Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Vreau să menţionez că este o sumă estimată, există o licitaţie. În al treilea

rând vreau să vă întreb care este pregătirea dvs. să contestaţi această sumă, domnule
Schiau?”

D-n  ul Schiau Nicolae:  
„O să vă cerem, în calitate de consilieri, să ne prezentaţi contractele.”

D-n  ul Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„O să le prezentăm, şi vreau să vă informez că nu sunt bani care se întorc în

campanie pentru că, noi spre deosebire de partidul pe care dvs. l-aţi păstorit, nu facem
aşa. Şi nu ştiu dacă are rost în consiliul local să facem o dispută politică din asta. Este un
amendament din partea dvs.? Este vorba de o sumă estimată.”

D-n  ul Schiau Nicolae:  
„De la circa 3-4 miliarde cât ar trebui să fie normal o astfel de parcare, până

la 18 miliarde, eu spun că este enorm. Este cam greu să credem că este o estimare
corectă.”

D-n  ul Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Deci este amendament să scoatem acest punct, propuneţi reducerea?”

2



D-n  ul Schiau Nicolae:  
„Eu am cerut nişte explicaţii şi am şi spus că vom vota pentru. Fiindcă mi se

pare normal să intre nişte bani la bugetul local. Dar, vis-a-vis de modul în care consideraţi
dvs. că trebuie cheltuiţi noi avem reţineri.”

D-n  ul Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Noi îi cheltuim pe investiţii, domnule Schiau.”

Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.
Art.1-12 se aprobă în unanimitate.
Art. 13 se aprobă cu 13 voturi  „pentru” şi  4 „abţineri”  (Chiş Şerban Ana-

Aurelia, Schiau Nicolae, Balosin Nicolae şi Solomon Cristian).
Art.14-16 se aprobă în unanimitate.

Hotărârea nr.212/2008 se aprobă în unanimitate.

D-n  ul Demeter Ilie :  
„Întrucât  am  epuizat  punctele  înscrise  pe  ordinea  de  zi,  declar  închisă

şedinţa de azi a Consiliului Local."

          PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,  
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R O M Â N I A
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL HUNEDOARA
CONSILIUL LOCAL

MINUTA
şedinţei de îndată  a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 24.10.2008

Punctul 1 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului
local al  municipiului Hunedoara, pe anul 2008.

Hotărârea nr.212/2008 se aprobă în unanimitate.

                                        SECRETAR,
Aurel Raţă-Bugnariu
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